
Protokół Nr X/2019
z IX Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu odbytej w dniu 25 kwietnia 2019 roku

w sali Urzędu Miejskiego Stary Rynek 1.

Sesja rozpoczęła się o godzinie 12.00, a zakończyła o godzinie 16.30.

Ustawowa liczba Radnych - 21
Obecnych na Sesji              - 21

Porządek obrad:

1. Otwarcie obrad X Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu.
2. Przyjęcie porządku obrad Sesji.
3. Przyjęcie protokołu z IX Sesji Rady Miejskiej.
4. Sprawozdanie  z  realizacji  Rocznego  Programu  Współpracy  Miasta  Łowicza

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art.3 ust.3 ustawy
z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie  za
2018 rok.

5. Ocena zasobów pomocy społecznej za rok 2018 dla Gminy Miasta Łowicza.
6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu

zagospodarowania  przestrzennego  miasta  Łowicza,  fragment  obszaru  urbanistycznego
Bolimowska, w rejonie ulicy Bolimowskiej.

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu
zagospodarowania  przestrzennego  miasta  Łowicza,  obszar  urbanistyczny  Bolimowska,
w rejonie ulicy Wschodnia-Kresowa.

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu
zagospodarowania  przestrzennego  miasta  Łowicza,  fragment  obszaru  urbanistycznego
Bratkowice, obszar położony w rejonie ulicy Tuszewskiej.

9. Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w sprawie  wyrażenia  zgody na  nabycie  prawa   własności
nieruchomości położonej w Łowiczu obręb 0006 Łowicka Wieś.

10. Informacja Burmistrza Miasta o działaniach w okresie miedzy Sesjami.
11. Interpelacje, zapytania, sprawy różne.
12. Ustalenie terminu następnej Sesji Rady Miejskiej.
13. Zakończenie obrad X Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu.

Ad. 1.
Otwarcia obrad X Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu dokonał Przewodniczący Rady Henryk Zasępa. 
Powitał  Radnych oraz zaproszonych gości:  Burmistrza Miasta Pana Krzysztofa Jana Kalińskiego,
Zastępcę  Burmistrza  Miasta  Pana Bogusława  Bończaka  oraz  Zastępcę  Burmistrza  Miasta  Pana
Mariusza  Siewierę.  Powitał  Przewodniczących  Zarządu Osiedli,  Sekretarza  Miasta  Panią  Marię
Więckowską, Skarbnika Miasta Pana Arkadiusza Podsędka, Naczelników Wydziału, Dyrektorów
jednostek  organizacyjnych  miasta,  Radcę  Prawnego  Panią  Jolantę  Służalską-Mrożewską,
pracowników Urzędu Miejskiego.

1



Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa stwierdził, że na Sesji Rady Miejskiej obecnych
było 21 Radnych, wobec czego podejmowane uchwały będą prawomocne.

Ad.2
Przewodniczący  Rady Miejskiej  Henryk Zasępa  stwierdził,  że  proponowany porządek  obrad
X Sesji wraz z projektami uchwał został przesłany wszystkim zaproszonym.

Radni uwag oraz innych propozycji nie zgłosili.
Przewodniczący stwierdził, że porządek obrad X Sesji został przyjęty.

Ad. 3
Protokół z IX Sesji został wyłożony w Biurze Rady Miejskiej oraz na sali obrad. 
Radni nie zgłosili uwag do protokołów. 
Przewodniczący Rady Miejskiej  stwierdził,  że skoro uwag nie zgłoszono, protokół z IX Sesji
Rady Miejskiej w Łowiczu został przyjęty bez zmian.

Ad. 4 
Sprawozdanie z realizacji Rocznego Programu Współpracy Miasta Łowicza  z organizacjami
pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art.3 ust.3 ustawy z dnia 24 kwietnia
2003 roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie za 2018 rok - przedstawili Pan
Michał Zalewski - Kierownik Biura Kultury Sportu, Turystyki i Organizacji Pozarządowych i Pani
Katarzyna Słoma - Inspektor z Wydziału Organizacyjnego.

(stanowi załącznik)

W dyskusji nad sprawozdaniem wzięli udział: Radna Zofia Wielemborek, Radny Robert Wójcik,
Pani  Katarzyna  Słoma  –  Inspektor  w  Wydziału  Organizacyjnego,  Pan  Michał  Zalewski  –
Kierownik Biura, Kultury, Sportu, Turystyki i Organizacji Pozarządowych. 

Opinię Komisji Społecznej - przedstawił Przewodniczący Komisji Radny Paweł Pięta. 
Opinię  Komisji  Gospodarczej  i  Rozwoju  Miasta  -  przedstawił  Przewodniczący  Komisji  Radny
Tadeusz Żaczek.
Opinię  Komisji  Budżetu  i  Finansów  –  przedstawiła  Przewodnicząca  Komisji  Radna  Zofia
Wielemborek.

(stanowią załączniki)

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa poinformował, że Rada przyjęła Sprawozdanie
z realizacji Rocznego Programu Współpracy Miasta Łowicza z organizacjami pozarządowymi
oraz  podmiotami,  o  których mowa w art.  3  ust.  3  ustawy z  dnia  24  kwietnia  2003  roku
o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie za 2018 rok.

Ad. 5
Ocenę zasobów pomocy społecznej za rok 2018 dla Gminy Miasta Łowicza – przedstawiła Pani
Urszula Markowicz -  Zastępca Dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej.

 (stanowi załącznik)
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W dyskusji wzięli udział:  Radny Robert Wójcik, Radny Michał Trzoska, Radna Wiesława Gębura,
Radny  Jakub  Wolski,  Radna  Zofia  Wielemborek,  Radny  Krzysztof  Igielski,  Radny  Jacek
Wiśniewski,  Pan  Krzysztof  Kaliński  –  Burmistrz  Miasta  Łowicza,  Pani  Urszula  Markowicz  –
Zastępca Dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej. 

Opinię Komisji Mieszkaniowej i Socjalnej - przedstawił Przewodniczący Komisji Leszek Plichta.
 (stanowi załącznik)

Przewodniczący Rady Miejskiej  Henryk Zasępa  poinformował,  że Rada Miejska w Łowiczu
przyjęła Ocenę zasobów pomocy społecznej za rok 2018 dla Gminy Miasta Łowicza.

Ad. 6
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu
zagospodarowania  przestrzennego  miasta  Łowicza,  fragment  obszaru  urbanistycznego
Bolimowska,  w rejonie  ulicy  Bolimowskiej  -  przedstawiła  Pani  Anna  Gajewska  -  Naczelnik
Wydziału Gospodarki Gruntami, Planowania Przestrzennego i Rolnictwa. 

(stanowi załącznik)

Opinię  Komisji  Gospodarczej  i  Rozwoju  Miasta  przedstawił  Przewodniczący  Komisji  Tadeusz
Żaczek,
Opinię Komisji Budżetu i Finansów przedstawiła Przewodnicząca Komisji Zofia Wielemborek.

(stanowią załączniki)

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Henryk  Zasępa stwierdził,  że  jest  kworum i zaproponował
przegłosowanie  projektu  uchwały  w sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  miejscowego  planu
zagospodarowania przestrzennego miasta Łowicza, fragment obszaru urbanistycznego Bolimowska,
w rejonie ulicy Bolimowskiej.

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.
5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”.
6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.
7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”. 
8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 
9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.
11. Radny Paweł Pięta głosował „za”.
12. Radny Leszek Plichta głosował „za”. 
13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.
14. Radny Michał Terenowicz głosował .
15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.
17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
18. Radny Jakub Wolski głosował „za”.
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19. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 
20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”. 
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

21 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących”

Przewodniczący Rady Henryk Zasępa stwierdził, że Rada Miejska podjęła jednogłośnie:
U c h w a ł ę  Nr X/69/2019

Ad. 7
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu
zagospodarowania  przestrzennego  miasta  Łowicza,  obszar  urbanistyczny  Bolimowska,
w rejonie ulicy Wschodnia-Kresowa - przedstawiła Pani Anna Gajewska - Naczelnik Wydziału
Gospodarki Gruntami, Planowania Przestrzennego i Rolnictwa.

(stanowi załącznik)

Opinię  Komisji  Gospodarczej  i  Rozwoju  Miasta  przedstawił  Przewodniczący  Komisji  Tadeusz
Żaczek,
Opinię Komisji Budżetu i Finansów przedstawiła Przewodnicząca Komisji Zofia Wielemborek.

(stanowią załączniki)

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Henryk  Zasępa stwierdził,  że  jest  kworum i zaproponował
przegłosowanie  projektu  uchwały  w sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  miejscowego  planu
zagospodarowania przestrzennego miasta  Łowicza,  obszar urbanistyczny Bolimowska,  w rejonie
ulicy Wschodnia-Kresowa.

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.
5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”.
6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.
7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”. 
8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 
9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.
11. Radny Paweł Pięta głosował „za”.
12. Radny Leszek Plichta głosował „za”. 
13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.
14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.
17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
18. Radny Jakub Wolski głosował „za”.
19. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 
20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”. 
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21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

21 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących”

Przewodniczący Rady Henryk Zasępa stwierdził, że Rada Miejska podjęła jednogłośnie:
U c h w a ł ę  Nr X/70/2019

Ad. 8
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu
zagospodarowania  przestrzennego  miasta  Łowicza,  fragment  obszaru  urbanistycznego
Bratkowice, obszar położony w rejonie ulicy Tuszewskiej – przedstawiła Pani Anna Gajewska -
Naczelnik Wydziału Gospodarki Gruntami, Planowania Przestrzennego i Rolnictwa.

(stanowi załącznik)

Opinię  Komisji  Gospodarczej  i  Rozwoju  Miasta  przedstawił  Przewodniczący  Komisji  Tadeusz
Żaczek,
Opinię Komisji Budżetu i Finansów przedstawiła Przewodnicząca Komisji Zofia Wielemborek.

(stanowią załączniki)

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Henryk  Zasępa stwierdził,  że  jest  kworum i zaproponował
przegłosowanie  projektu  uchwały  w sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  miejscowego  planu
zagospodarowania przestrzennego miasta Łowicza, fragment obszaru urbanistycznego Bratkowice,
obszar położony w rejonie ulicy Tuszewskiej.

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.
5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”.
6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.
7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”. 
8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 
9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.
11. Radny Paweł Pięta głosował „za”.
12. Radny Leszek Plichta głosował „za”. 
13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.
14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.
17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
18. Radny Jakub Wolski głosował „za”.
19. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 
20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”. 
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.
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21 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących”

Przewodniczący Rady Henryk Zasępa stwierdził, że Rada Miejska podjęła większością głosów:
U c h w a ł ę  Nr X/71/2019

Ad. 9
Rozpatrzenie  projektu uchwały  w sprawie  wyrażenia  zgody  na nabycie  prawa  własności
nieruchomości  położonej  w  Łowiczu  obręb  0006  Łowicka  Wieś  -  przedstawiła  Pani  Anna
Gajewski - Naczelnik Wydziału Gospodarki Gruntami, Planowania Przestrzennego i Rolnictwa.

(stanowi załącznik)

Opinię  Komisji  Gospodarczej  i  Rozwoju  Miasta  przedstawił  Przewodniczący  Komisji  Tadeusz
Żaczek,
Opinię Komisji Budżetu i Finansów przedstawiła Przewodnicząca Komisji Zofia Wielemborek.

(stanowią załączniki)

W dyskusji wzięli udział: Radny Krzysztof Janicki, Pani Anna Gajewska - Naczelnik Wydziału Gospodarki
Gruntami, Planowania Przestrzennego i Rolnictwa.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Henryk  Zasępa stwierdził,  że  jest  kworum i zaproponował
głosowanie  projektu  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  nabycie  prawa   własności
nieruchomości położonej w Łowiczu obręb 0006  Łowicka Wieś.

1. Radny Lech Aniszewski głosował „za”.
2. Radny Marek Boroski głosował „za”.
3. Radny Grzegorz Durka głosował „za”.
4. Radny Dariusz Dzik głosował „za”.
5. Radna Wiesława Gębura głosowała „za”.
6. Radny Krzysztof Igielski głosował „za”.
7. Radny Krzysztof Janicki głosował „za”. 
8. Radny Łukasz Jażdżyk głosował „za”. 
9. Radna Zofia Kroc głosowała „za”.
10. Radny Krzysztof Olko głosował „za”.
11. Radny Paweł Pięta głosował „za”.
12. Radny Leszek Plichta głosował „za”. 
13. Radny Józef Szczepanik głosował „za”.
14. Radny Michał Terenowicz głosował „za”.
15. Radny Michał Trzoska głosował „za”.
16. Radna Zofia Wielemborek głosowała „za”.
17. Radny Jacek Wiśniewski głosował „za”.
18. Radny Jakub Wolski głosował „za”.
19. Radny Robert Wójcik głosował „za”. 
20. Radny Henryk Zasępa głosował „za”. 
21. Radny Tadeusz Żaczek głosował „za”.

21 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących”
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Przewodniczący Rady Henryk Zasępa stwierdził, że Rada Miejska podjęła jednogłośnie:
U c h w a ł ę  Nr X/72/2019

Ad. 10
Informacja  Burmistrza  Miasta o  działaniach  w okresie  miedzy Sesjami –  przedstawił  Pan
Krzysztof Kaliński Burmistrz Miasta.

(stanowi załącznik)

W dyskusji nad Informacją Burmistrza Miasta wzięli udział: Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej
Marek Boroski, Radny Robert Wójcik, Radna Zofia Kroc, Radny Jakub Wolski, Radny Krzysztof
Igielski,  Radny  Michał  Trzoska,  Radna  Zofia  Wielemborek,  Radny  Jacek  Wiśniewski,  Radny
Grzegorz Durka, Radny Tadeusz Żaczek, Burmistrz Miasta Pan Krzysztof Kaliński, Pan Grzegorz
Pełka – Naczelnik Wydziału Inwestycji i Remontów, Zastępca Burmistrza Pan Bogusław Bończak,
Pan Michał Zalewski – Kierownik Biura Kultury Sportu, Turystyki i Organizacji Pozarządowych.

Przewodniczący  Rady  Henryk  Zasępa  stwierdził,  że Rada  Miejska  przyjęła Informację
Burmistrza o działaniach w okresie między Sesjami.

Ad. 11
Interpelacje, zapytanie, sprawy różne.

Przewodniczący Rady Henryk Zasępa poinformował, że odpowiedzi na zapytania i interpelacje 
zostały udzielone w terminie.

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa  przypomniał Radnym o złożeniu oświadczeń
majątkowych do końca kwietnia 2019 roku.

Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa poinformował, że do Rady Miejskiej wpłynęło
pismo  z  Komitetu  Mieszkańców  ws  Usunięcia  Ruchu  Tranzytowego  Przy  Zarządzie  Osiedla
„Zatorze”  w  sprawie  zlecenia  badań  mających  na  celu  stwierdzenie  poziomu  szkodliwości
powodowanej przez ruch tranzytowy. 
 
Radna Zofia Kroc złożyła interpelację w sprawie montażu czujnika Airly.

 (stanowi załącznik)

Radny Robert Wójcik złożył zapytania:

 czy został wykupiony teren przed dworcem kolejowym Łowicz Przedmieście? Jak miasto za-

mierza zagospodarować ten teren i kiedy zostanie to wykonane?

 Kiedy zostanie zakończona inwestycja pn: budowa kanalizacji sanitarnej w ul. Lnianej?
 (stanowią załączniki)

Radny Lech Aniszewski złożył zapytanie: Czy powstająca wiata rowerowa przy SP  nr 2 została
sfinansowana  ze  środków  dodatkowo  przekazanych  dyrekcji  szkoły  i  czy  zostaną  przekazane
dodatkowe środki na rozbudowę tej wiaty w miarę potrzeb?
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 (stanowi załącznik)

Po za  tym w dyskusji  wzięli  udział:  Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof  Olko,  Radny Jakub
Wolski,  Radny  Tadeusz  Żaczek,  Radny  Krzysztof  Janicki,  Radny  Paweł  Pięta,  Radny  Józef
Szczepanik,  Radna Wiesława  Gębura,  Radny Michał  Trzoska,  Radny Lech Aniszewski,  Radny
Leszek Plichta, Pan Krzysztof Kaliński Burmistrz Miasta.

Ad. 12
Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Henryk  Zasępa poinformował,  że  następna  Sesja  Rady
Miejskiej planowana jest w dniu 30 maja 2019 r. o godz. 12.00 z następującymi tematami:
1. Informacja o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie miasta.
2. Sprawozdanie z realizacji Strategii Rozwoju Miasta Łowicza na lata na 2015-2023 za 2018 rok.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Henryk  Zasępa poinformował,  że  posiedzenia  komisji
planowane są w dniach: 
20.05.2019 r. godz. 15.00 Komisja Społeczna,
21.05.2019 r. godz. 15.00 Komisja Mieszkaniowa i Socjalna,
22.05 2019 r. godz. 15.00 Komisja Gospodarcza i Rozwoju Miasta,
23.05.2019 r. godz. 14.00 Komisją Budżetu i Finansów.
 
Ad. 13
Przewodniczący Rady Henryk Zasępa podziękował za dyskusję i udział w obradach.
Na tym zakończono obrady X Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu.

 
Protokołowała:

Katarzyna Marczak
Inspektor

Przewodniczący Rady:

Henryk Zasępa
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